
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 8. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 720

Under samrådet oplyste ministeren, at kontrollen med biocidprodukter ikke er på niveau

med kontrollen med pesticider, mener ministeren på den baggrund, at der er grundlag for

at se nærmere på både reguleringen og kontrollen med biocider, så det sikres, at menne-

sker og miljø opnår samme beskyttelse mod farlige stoffer uanset om de anvendes som

biocid eller pesticid, og vil ministeren i forlængelse heraf invitere folketingets partier til for-

handlinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lea Wermelin (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lea.Wermelin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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